通告 Notice

致:杏花邨各住戶

HFR/2021/0929

運輸署於盛泰道近杏花新城交通改善措施

我們收到運輸署的通知,為改善盛泰道近杏花新城的交通阻塞情況,特別是中商場對出的交通燈至商場停車場出入口,因有車輛佔用專利巴士及校巴停泊位置未能在合適及指定位置上落乘客。故此運輸署現安排於盛泰道作出下列改善措施(詳見附圖):

- 1) 重置巴士及學校,私家小巴上落客區及相關道路標記位置
- 2) 加設「全日」不准停車限制區及巴士停車灣的位置
- 3) 加設「全日」不准停車限制區及上落客貨灣和相關道路標記

上述安排正式實施時間,需待運輸署公佈。如對上述事宜有任何查詢,歡 迎致電 2896 4333 與我們聯絡。

> 杏花邨管理處 2021年3月31日

To : All Residents of Heng Fa Chuen

Date : 31 March 2021

Improvement Arrangement of Shing Tai Road by Transport Department

As informed by the Transport Department, in order to resolve the obstruction at the Shing Tai Road especially the area between Paradise Mall and its carpark, the following improvement arrangements will be implemented (please refer to the plan for details):

- 1) Relocation of The bus stop, school bus stop and the mini-bus stop.
- 2) Addition of 24 hours no parking area for and bus stopping area.
- 3) Addition 24 hours no parking area for and loading and unloading area.

The implementation date of the above arrangements will be subject to announcement of the Transport Department. Should you have any queries, please feel free to contact us at 2896 4333.









